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Dnes je tomu přesně na den pět let, kdy se na internetu objevilo první číslo magazínu
FOLKtime. Ano čtete správně - FOLKtime tehdy vycházel opravdu po číslech, a to vždy jednou
měsíčně. Článků v jednom takovém čísle bylo nemnoho, fotografií ještě méně, redakci a stálé
spolupracovníky časopisu tehdy tvořil jen úzký okruh našich společných kamarádů a
kamarádek.

Postupem času se redakční kádr začal o něco rozšiřovat, přibylo také čtenářů, a tak jsme se
rozhodli a od listopadu 2001 jsme přešli na on-line redakční systém s cílem vydávat 1 hlavní
článek denně. To se nám záhy podařilo a daří se to dodnes. Na FOLKtimu tak od té doby vyšly
již desítky a stovky reportáží z koncertů a festivalů, recenzí desek nebo profilových a aktuálních
rozhovorů s písničkáři a skupinami. Naším hlavním cílem vždycky bylo podporovat mladé a
nadějné folkové muzikanty, a tak vedle publikační činnosti jsme postupem času na FOLKtimu
vybudovali také například nejnavštěvovanější kalendář folk & country akcí, podrobný rozcestník
s odkazy na všechny dostupné stránky folkových kapel a nebo v současnosti hojně
navštěvovanou rubriku MP3, kde se můžou svými nahrávkami prezentovat všechni muzikanti
našeho žánru. Za přinejmenším zajímavý počin považujeme také Zpěvník - archiv písní, který
se nám na FOLKtimu podařilo zprovoznit pro ty z vás, kteří sice nemají velké ambice, ale rádi si
občas sednou ke kytaře a zazpívají si své oblíbené songy.

Za pět let, po které jsme server FOLKtime.cz provozovali, jeho stránky navštívilo tři čtvrtě
milionu čtenářů. A to je pro nás dostatečná odpověď na otázku, zda naše snažení mělo vůbec
nějaký smysl. Aniž o tom možná víte, tvoříte si dnes podstatnou část FOLKtimu vlastně sami, a
to je něco, co jsme vždycky chtěli. 

Novým a jediným šéfredaktorem FOLKtimu se v těchto dnech stal Vítek Urban - Školník,
dlouholetý člen naší redakce a později i šéfredakce. Rádi bychom mu popřáli hodně štěstí a
spousty dalších, alespoň stejně nadšených spolupracovníků, jakým byl nám dvěma odjakživa
on sám. Zároveň bychom rádi poděkovali všem těm, kteří nám v uplynulých pěti letech
pomáhali táhnout folktimovskou káru, a to bez nároku na vlastní slávu a hmotné či finanční
benefity. Takový už je prostě osud nás folkařů - děláme věci jednoduše proto, protože nás
baví? :-)

Děkujeme také vám, čtenářům FOLKtimu - především za to, že máte tuhle muziku rádi, a že
posloucháte a podporujete mladé muzikanty a umělce vůbec. Věříme, že FOLKtime díky vám
čeká minimálně další úspěšná pětiletka, a moc si to přejeme.
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